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Z	Á	P	I	S	N	I	C	A	

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Dražkovce 
konaného dňa 3.10.2019 o 18.00 hod.  
v kancelárii starostky obce Dražkovce 

 
 

Prítomní: poslanci -  podľa prezenčnej listiny 
starostka obce, hlavná kontrolórka  obce 
 
Ďalší prítomní: p.Zdeno Šalaga, p. Belišová, p. Róbert Ivaška, p. Horváth, p. Majer,  
p.Repčáková, p. Počil, p. Freudenberger, p.Varga 
 
 
Program zasadnutia: 
1. Otvorenie, určenie zapisovateľa, overovateľov, voľba návrhovej komisie 
2. Schválenie programu 
3. Návrhy a pripomienky občanov 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Prerokovanie a schválenie Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho 

rozvoja obce Dražkovce na roky 2019-2026 
6. Prerokovanie a schválenie žiadosti Ing. Beáty Freudenberger o zmenu funkcie 

využívania územia z priemyselnej zóny na obytnú na parcelách č. 384/5 a 385/3 
7. Rôzne 
8. Záver  
 
 
Ad 1/ Na úvod prítomných privítala a zasadnutie otvorila starostka obce p. Eva 
Gáborová. Konštatovala, že je  prítomných  5  zo  7 poslancov (ospravedlnení boli p. 
Marek Šimko a p. Jozef Sitár), účasť  je  teda  71%-ná a obecné zastupiteľstvo je 
uznášania schopné. 
Za zapisovateľa bola určená: Ing. Anna Smereková 
Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Róbert Krasnec, p. Ján Štefanides 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing. Eduard Záborský a Doc. MUDr. Branislav 
Kolarovszki, PhD. 
 
Starostka obce dala hlasovať o predloženom návrhu na voľbu návrhovej komisie. 
Hlasovanie poslancov: 
Za:Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský a Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh na zloženie návrhovej komisie bol schválený. 
 
 
Ad 2/ Starostka obce p. Eva Gáborová predložila návrh na schválenie programu 
zasadnutia uvedeného na pozvánke a navrhla bod 6. z pozvánky prerokovať hneď 
po bode 3. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský a Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD. 
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Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh programu zasadnutia a úprava poradia bodov programu bol 
schválený. 
 
Ad 3/ Návrhy a pripomienky občanov: 

1) p. Belišová informovala, o akcii Susedský bazárik, ktorý zorganizuje dňa 
19.10. od 10.00 do 14.00 hod. v zasadačke na 1. poschodí v Kultúrnom dome 
v Dražkovciach. Ďalej požiadala o možnosť zavedenia verejného osvetlenia – 
1 lampy v časti Dolina (kábel k lampe je pripravený). Tiež požiadala 
o možnosť zvýšenia počtu kontajnerov pre sklo a papier o 1 ks z každého do 
časti Dolina. Vyslovila tiež nesúhlas s umiestnením telekomunikačnej skrinky 
pri dome č. 123 v Dražkovciach kvôli parkovaniu.  

2) p. Ivaška a p.Horváth informovali o plánovanom developerskom projekte 
v katastrálnom území Dolný Kalník (cca 2/3 rozlohy) a Dražkovce (cca 1/3 
rozlohy) o celkovej rozlohe cca 16 tisíc m2, kde uvažujú s IBV na cca 50tich 
parcelách. V projekte sa ráta s komplet vybudovanou infraštruktúrou a prístup 
na pozemky by bol od časti Dolina.  

3) p. Repčáková a p. Majer vystúpili ohľadom čiernej stavby – kanalizácie na ich 
pozemku a pozemku ďalších občanov za ihriskom. Táto stavba nie je oficiálne 
doriešená od augusta 2015, keďže neexistujú dokumenty ako súhlas majiteľov 
pozemkov, povolenie od životného prostredia a kolaudačné rozhodnutie. 
Stavbu kanalizácie realizovala firma Stavasta. Žiadajú o zorganizovanie 
spoločného stretnutia za prítomnosti zástupcov firmy Turvod, starostky obce, 
stavebnej komisie a bude prizvaná aj bývalá starostka pani Viera Šalagová. 

4) p. Počil a p. Freudenberger sa zúčastnili zasadnutia OZ kvôli schváleniu 
žiadosti z bodu 6) programu.  

 
Ad 4/ Kontrola plnenia uznesení: 
Stále ostáva otvorené: 

a) zameranie pozemkov geodetom 
b) p. Blaho bol opätovne vyzvaný k úprave kanála 
c) Projekt chodník Dražkovce a Diaková – dohodnúť spoločné pracovné 

stretnutie, na ktorom sa určí stavebný zámer a dohodne sa spôsob 
financovania a predpokladaný rozpočet. Tiež je potrebné dohodnúť s obcou 
Diaková, kadiaľ budú jazdiť autá pri výstavbe časti Slnečné lány 

d) Výkopové práce Slovak Telekom pri kladení optických vlákien – priebežne 
bude riešiť problémové situácie a dohliadať na navrátenie do pôvodného stavu 
Anna Smereková, ktorá zároveň informovala, že je problém s dodávateľom 
ST, avšak situácia sa rieši 

 
Ad 5/ Prerokovanie a schválenie Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho 
rozvoja obce Dražkovce na roky 2019-2026: 
Vzhľadom na obsiahlosť materiálu a krátkosť času na pripomienkovanie dokumentu 
– Program hosp. a soc. rozvoja obce Dražkovce pred zasadnutím OZ, sa poslanci 
dohodli, že tento bod bude prerokovaný na ďalšom zasadnutí OZ a každý poslanec 
predtým doručí svoje pripomienky na zmenu dokumentu pani starostke v písomnej 
forme. 
 
Tento bod programu nebol prerokovaný a bude presunutý na prerokovanie na 
ďalšom zasadnutí OZ. 
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Ad 6/ Prerokovanie a schválenie žiadosti Ing. Beáty Freudenberger o zmenu funkcie 
využívania územia z priemyselnej zóny na obytnú na parcelách č. 384/5 a 385/3: 
Poslanci prerokovali žiadosť o zmenu funkcie využívania územia, požiadali p. 
Freudenberger, aby spolu s ostatnými vlastníkmi doplnila návrh trasy, kade bude 
viesť dopravná komunikácia, ktorú si vlastníci pozemkov zafinancujú z vlastných 
finančných prostriedkov a následne starostka dala o zmene hlasovať. 
Zároveň poslanci berú na vedomie žiadosť pána Počila z 27.5.2019 na zmenu 
funkčného využitia územia (parciel č. C384/7, 384/8, 384/9, 385/4, 385/5, 384/6, 
384/11) – predmetná vec bude riešená v rámci nového územného plánu Obce 
Dražkovce. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za:Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský a Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložená žiadosť o zmenu funkcie využívania územia z priemyselnej zóny na 
obytnú na parcelách č. 384/5 a 385/3 bol schválený. 
 
Ad 7/ Rôzne: 
7.1.: Starostka predložila cenovú ponuku na výstavbu zberného miesta – VKK 
(medzi Jednotou a cestou) v hodnote 1.570,- EUR od Prevádzkarne mesta Turany (v 
cene sú zahrnuté zemné práce, pokladanie zámkovej dlažby a zhutnenie. 
 
7.2.: Starostka predložila cenový návrh na antikorové zábradlie na balkón vnútri 
Kultúrneho domu (navýšenie o 30 cm, aby zodpovedalo bezpečnostným predpisom) 
a na javisku nad schodami do suterénu v celkovej sume 550,- EUR. 
 
7.3.: Vzhľadom na časté akcie v Kultúrnom dome a hluk počas akcií padol návrh na 
prerokovanie a prípadnú zmenu miestnych poplatkov a daní – zmena poplatku za 
prenájom miestností v Kultúrnom dome Dražkovce s rozdielnymi sadzbami pre 
miestnych občanov a pochádzajúcich mimo Dražkoviec. 
 
7.4.: Spravovanie webovej stránky obce – starostka predložila návrh externistu na 
správu webovej stránky. Starostka osloví Žanetu Krasnecovú, aby predložila svoju 
ponuku na práce na stránke za poplatok a poslanci tiež skúsia osloviť občanov, ktorí 
by mali záujem o spravovanie webu obce za poplatok, aby predložili svoje ponuky.	
 
Na záver prítomným poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila starostka obce p. 
Eva Gáborová. 

V Dražkovciach, dňa 11.10.2019 
 
Zapísala:  Ing. Anna Smereková ............................................................ 
 
Overili:  Ing. Róbert Krasnec ............................................................... 
 

p. Ján Štefanides.................................................................... 
 
 

 
.................................................................... 

Eva Gáborová - starostka obce 


